
 

Langholt, den 29. januar 2024 

 

Gildeledelsesmøde 

 

Referat 

Mødet blev afholdt hos Bjørn, den 25. jan. 2024 

Tilbageblik: 

Eget Gilde: 

Gildemøde i november med Emilie var en meget oplevelsesrig aften, så spændende at se 

alle disse flotte bjergtoppe m.v. og en levende beskrivelse af alt det vi så.  Flot aften. 

Julemødet, Altid en god oplevelse, i år med en anden form for pakkespil, dans om 

juletræet, og ønske glædelig jul til alle. 

Nytårsgildehallen, for mig og Jørgen en uforglemmelig aften, der var fra alle sider lagt op 

til en flot og festlig aften for os alle med en spændende gildemestertale og tankevækkende 

5. min. Sct. Georg, en rigtig god nytårsstart i gildet, og det lykkedes på alle måder. 

Nytårstraveturen måtte aflyses på grund af vejret, nogle var syge og der var andet, men vi 

vil på et senere tidspunkt få glæde af noget af det gruppen havde planlagt. 

Distriktet: 

Fredslyset: Det blev en meget god dag med god tilslutning, og af en del spejdere. En god 

gudstjeneste, hvor præsten kunne tryllebinde sit publikum. Fint arrangement. 

Det samme arrangement kan bruges næste år, da det var vellykket. 

Nytårskuren som 12. Gilde stod for i år, blev afholdt Nørre Uttrup Kirkes gode faciliteter. 

Her var vi ca. 80 til stede, til et smagfuldt pølsebord, ledsaget af hyggemusik, derefter med 

sang fra 2 dygtige operasangere, de underholdt os på bedste vis, så skøn en eftermiddag. 

 

Eget gilde fremover: 

Gildeting, denne aften er under planlægning. 



Sct. Gildehallen den 17. april, mere om dette senere. 

Ligeledes er Gildeudflugten den 4. maj, også under planlægning. 

Distriktet: 

Fællesmøde den 15. februar med teater Nordkraft, 1. Gilde er arrangør, der kan tilmeldes 

100. 

10. Gilde er i februar 2025 tovholder på fællesarrangementet. 

Til dette vil gildeledelsen foreslå nedsættelse af en arbejdsgruppe, så der er lidt tid til 

forberedelse,  

 Bestående af: 

Gildemester 

Jørn Anthon 

Camilla 

Betty               

Bjørn 

Forslaget kommer på Gildeting under eventuelt 

Distriktet og Gildefællesskab Aalborg 

Her er Bjørn en del af en nedsat gruppe, og opgaven er, at finde måden på at agere, 

således vi i Aalborg Stadsgildet kan bruge vores penge og også samtidig drage alle i 

Distriktet med, og på en ordentlig måde, og med hensyntagen til Landsgildets regler 

Væbneroptagelse. 

Er aftalt med Hanne Juul og Gull- Maj Cordes om væbnerforberedelse. 

Økonomien i Gildet 

Denne er i god orden 

Til huskeren: 

Ved Gildemøder, hvor der er oplægsholdere, betales der fra Gildekassen et beløb på 300 

til 400 kr. til oplægsholdere. 

Det var det vi nåede 

 

På Gildeledelses vegne 

Bjørn, Camilla og Kirsten ref. 

 

 


